
Velkommen til høstseminar 2024!



Program fredag høstseminar 2024

• 16.30: Åpning

Info om seminaret og status på Bærumsidretten

• Anleggsutvikling/Sandvika caset

• 17.30: Paneldebatt: idrettsutvikling i en presset økonomisk periode

• 19.30: Middag
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Program lørdag høstseminar 2024
• 09.00:  Anleggsplan, miljøkrav til idrettsanlegg/plast i idrett og  spillemidler 

• 09.40:  Idrettens «samfunnsoppdrag» 

 Vi blir flere eldre i årene fremover, idrettslagene kan bidra positivt inn

• Falltrygghet for eldre ved Ippon judoklubb

• Friskis & Svettis

• 10.30:  Holde de unge i idretten «Flest mulig lengst mulig», Tine Bjonge – Bærum Roklubb

• 10.50:  Ungdomskriminalitet- hvordan kan idretten forebygge?

• 11.05:  Gruppearbeid  

• 12.00:  Oppsummering 

• 12.15: Lunsj  
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Arbi
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Viacheslav
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Et trygt og stabilt miljø
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«Hvem er BIR»

• Cecilie Valentine Brekke, styreleder/ Ippon judo & BJJ
• Knut Gulbrandsen, nestleder/ Haslum IL
• Brit Stavik, styremedlem/ Friskis&Svettis
• Øivind Gladsø, styremedlem/ Øvrevoll Hosle IL
• Robert Lindberg, styremedlem/ IL Jardar
• Svein Mossing, styremedlem/ Bedriftsidretten
• Trine Pande-Rolfsen, varamedlem/ Hauger Bandy
• Bente Landmark, varamedlem, Fossum IF
 
• Kathrine Sole Semb, daglig leder med bakgrunn fra mange idrettslag (Frem 

31, Stabæk Fotball, Bærums Skiklubb, IL Jardar, Friskis & Svettis og Snarøya 
Sportsklubb)

08.11.20247



Kommunen og BIR
• Samarbeidsavtale med kommunen fra 2007:

✓Høringsrett vedr. saker som angår idretten

✓Rådgiver for kommunen

✓Alle henvendelser til kommunen fra idrettslagene, utenom løpende 
anleggsdrift, skal sendes BIR. 

✓Dersom idrettslag sender henvendelser direkte til kommunen skal 
kommunen sende henvendelsen til BIR for uttalelse. 
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Hva har BIR gjort siden sist? 
• 18 innspill til politiske saker

• Viktige saker: Tårnkvartalet flerbrukshall, turnhall på Hauger, detaljregulering av Bryn skole, 
nye Nadderud Stadion og Idrettens behov, regulering på Fossum, lokal forskrift om 
fartsgrenser på sjøen, kriterier for Fritidsstipend med mer….

• Ca 200 møter med idrett/kommune og andre

• Tildelingskriterier idretts – og svømmehaller

• Seminar om kunstgress og nye bestemmelser

• Revidert samarbeidsavtalen med kommunen

• Deltagelse på ulike idrettsseminarer

• Budsjett 2025 – møte klubbene, møte med 8 politiske partier
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Status idretten i Bærum

✓112 idrettslag

✓60 idretter

✓58 000 aktive i idrettslag pr 2023
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Hva er ståa for idretten i Bærum?
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Hva er ståa for idretten i Bærum?
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Idrettsprofil for Bærum
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Kjønnsprofil innen idretten i Bærum
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Underdekning på anlegg
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Noen eksempler…

• Innbyggere per idrettshall:
• Bærum: 5944
• Asker: 4 363
• Norge: 4171

• Innbyggere per kunstgressbane:
• Bærum: 3940
• Asker: 3 310 
• Norge: 2900
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Ikke alle får plass…

• Stabekk turn: 55 på venteliste

• Grini golf: 50-100 på venteliste

• Ippon judoklubb: 60 på venteliste, 

ved stevner må påmelding stenges. 

• Blommenholm tennis: 30 venteliste

• Sandvika basket: 30 venteliste

• Jar IL, hockey: 20 venteliste

Mange annonserer ikke fordi de ikke har plass uansett
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BIRs tilnærming til budsjett 2025-2028

• BIR utgår fra idrettslagene i Bærum og representerer disse
• BIR ønsker nøkterne løsninger for mest mulig idrett for pengene
• BIR arbeider for rettferdig fordeling mellom ulike deler av Bærum, 

mellom idretter og idrettslag. 
• BIR prioriterer innenfor hva vi antar er akseptabelt politisk og 

økonomisk
• BIR har konsekvent gått inn for billigste variant av nye Nadderud 

stadion
• Og kuttforslagene rammer breddeidretten…
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BIRs tilnærming til budsjett 2025-2028

• Kutt på idretten for idretten bør være på linje med kutt for 
andre sektorer

• Primært beholde midler til investeringer i idrettsanlegg, 
samt opprettholde tjenester som det er vanskelig å ta seg 
særskilt betalt for (løypekjøring for eksempel)

• Sekundært søke å begrense kutt i driftstøtte til idrettslag 
og økning i priser for bruk av haller, etc
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Kuttene til idretten

• Antatt samlet årlig kostnadsmessig effekt på kr 8,6 mill.  i 
2025 og noe høyere i 2026

• Forslag til idrettens kutt ift totalt budsjett utgjør 15%, 
større kutt i starten enn andre avdelinger

• Kommunen samlet sett i samme periode: 1,5 prosent
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BIRs forslag

• Beholde opprinnelig anleggsplanen- første pri

• Utsette bygging av Tårnkvartalet  for å få realisert 2 
flerbrukshallflater

• Ikke selge eiendom som kan brukes til idrett

• Beholde plan for bygging av ungdomsskole på Hauger 
med tilhørende flerbrukshall og turnhall. 
Sammenslåing av Hauger/Gjettum bør skje på Hauger
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BIRs forslag

• Beholde dagens start på islegging på Hauger fra slutten av 
oktober, men akseptere at islegging slutter tidligere

• Beholde dagens løyper og frekvens på løypekjøring- se 
heller på driftsmodellen

• Beholde tilskudd til idrettslagene

• Utrede om svømmesporten kan avhjelpe før kutt i 
treningstid før og etter publikumstid kan gjennomføres, 
se på driftsmodellen
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Annet

• Sjøsportsenteret i Rolfsbukta er tatt helt ut – teksten må endres 
til å presisere at det gjelder for denne perioden, slik at det 
muliggjør å ta opp prosjektet senere

• Fritidsstipendet må bestå

• Alle skoler som skyves på med tilhørende flerbrukshall har 
betydning for anleggsdekningen
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Kutt vi kan «leve med»

• Øke leiepris for arrangementer

• Betaling for treningstid 
idrettshallene/svømmehallene- kr 100 pr time

• Berger svømmehall- legge ned publikumsdelen

• Akseptere at skoler med flerbrukshaller skyves på

• Sjøsportsenteret Fornebu skyves på

• I tillegg til våre konkrete forslag til løsninger, skissert 
tidligere
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Finnes det noe positivt ved kuttene? 

• Flere idrettslag har ytret behov for samarbeide- se på om det er 
grunnlag for å slå noen sammen? 

• Idretten har selv tatt til orde for å ta noen av oppgavene på seg, heller 
enn kutt

• Noen driftsmodeller hos kommunen er trolig modne for å revidering

• Veldig positiv tilbakemelding fra politikerne på vår tilnærming til 
budsjett
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Enorme besparelser ved fysisk aktive unge

• Dersom 200 personer endrer aktivitetsnivå fra fysisk inaktiv til delvis 
aktiv og endringen gjelder over 10 år: 1110 leveår vunnet

• 4 090 000 000 kr (2023-kr) i gevinst.

Dette er et anslag på verdien av den potensielle helse- og livskvalitets 
gevinsten ved økt fysisk aktivitet.

KILDE: Helsedirektoratets kalkulator
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Og for eldre…

• Dersom 200 personer endrer aktivitetsnivå fra fysisk inaktiv til delvis 
aktiv og endringen gjelder Over 60 år:  698 leveår vunnet.

• 2 590 000 000 kr (2023-kr) i gevinst

Dette er et anslag på verdien av den potensielle helse- og livskvalitets 
gevinsten ved økt fysisk aktivitet.

KILDE: Helsedirektoratets kalkulator
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• Spesielt til glede for barn og ungdom

• Bidrar til bedre folkehelse; 

fysisk og psykisk 

• Bidrar til bedre læring

• Fantastisk arena for integrasjon 

• Bidrar til nettverk i lokalsamfunnet

• Tilrettelegger anlegg for mye såkalt «uorganisert aktivitet» 
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Støtte til «det gode samfunn»



Sammen får vi det til! 
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Kan Norges mest aktive 
befolkning bli best i Norge på 
forebygging? 

• Investere i nåtid for 
fremtidens helse
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Idrettsrådet skal bidra til en helhetlig 
utvikling av idretten i kommunen og sikre 

et mangfoldig tilbud til medlemmene 
og befolkningen.


	Lysbilde 1
	Lysbilde 2: Program fredag høstseminar 2024
	Lysbilde 3: Program lørdag høstseminar 2024
	Lysbilde 4: Arbi
	Lysbilde 5: Viacheslav
	Lysbilde 6: Et trygt og stabilt miljø
	Lysbilde 7: «Hvem er BIR»
	Lysbilde 8: Kommunen og BIR
	Lysbilde 9: Hva har BIR gjort siden sist? 
	Lysbilde 10
	Lysbilde 11: Status idretten i Bærum
	Lysbilde 12: Hva er ståa for idretten i Bærum?
	Lysbilde 13: Hva er ståa for idretten i Bærum?
	Lysbilde 14: Idrettsprofil for Bærum
	Lysbilde 15: Kjønnsprofil innen idretten i Bærum
	Lysbilde 16: Underdekning på anlegg
	Lysbilde 17: Noen eksempler…
	Lysbilde 18: Ikke alle får plass…
	Lysbilde 19
	Lysbilde 20: BIRs tilnærming til budsjett 2025-2028
	Lysbilde 21: BIRs tilnærming til budsjett 2025-2028
	Lysbilde 22: Kuttene til idretten
	Lysbilde 23: BIRs forslag
	Lysbilde 24: BIRs forslag
	Lysbilde 25: Annet
	Lysbilde 26: Kutt vi kan «leve med»
	Lysbilde 27: Finnes det noe positivt ved kuttene? 
	Lysbilde 28: Enorme besparelser ved fysisk aktive unge
	Lysbilde 29: Og for eldre…
	Lysbilde 30: Støtte til «det gode samfunn»
	Lysbilde 31: Sammen får vi det til! 
	Lysbilde 32

